
    Protokół Nr 30/2023 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z pozostałymi Komisjami stałymi Rady Gminy 
 

w dniu 26 czerwca 2023 roku. 

 
Radnych obecnych na posiedzeniu Komisji:  3 (nieobecny: Rafał Kucharski, Aleksandra 
Czarnecka, Paweł Kłos). 
Lista obecności członków Komisji oraz pozostałych osób -  w załączeniu do protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu brali udział: 

1. Paweł Królak   - Wójt Gminy 

2. Sylwester Krawczyk  - Sekretarz Gminy 

3. Gabriela Milczarska  - Skarbnik Gminy 

4. Magdalena Ostalska  - pracownik Urzędu Gminy w Cielądzu 

5. Maria Piątek   - Dyrektor SP w Sierzchowach 

6. Bogdan Batorek  - Dyrektor SP w Cielądzu 

7. Agnieszka Zielińska  - Kierownik GZEAS 

8. Grażyna Michniewska  - Kierownik GOPS  

 

 Zgodnie z § 58 ust. 3 Statutu Gminy obradom przewodniczył najstarszy wiekiem spośród 

przewodniczących komisji odbywających wspólne posiedzenie tj. Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Rolnictwa – Adam Michalak. 

Punkt 1. 

 Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 9:00 dokonał Przewodniczący Komisji Budżetu 

i Rolnictwa – Adam Michalak, witając członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdził 

istnienie quorum w każdej komisji i uprawnienie Komisji do podejmowania wiążących decyzji.  

Punkt 2.  

Przewodniczący obrad przedstawił porządek posiedzenia. Do przedstawionego porządku 

nie zgłoszono uwag.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów poszczególnych Komisji z poprzedniego ich posiedzenia tj. z dnia                           
8 maja 2023 roku. 

4. Informacja na temat rekrutacji do klas „0” oraz oddziałów przedszkolnych. 



5. Zapoznanie się z projektami organizacyjnymi szkół na rok szkolny  2023/2024. 

6. Organizacja zajęć pozalekcyjnych oraz wypoczynku dzieci i młodzieży w czasie wakacji. 

7. Omówienie Raportu o stanie Gminy Cielądz w 2022 roku. 

8. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022 rok, sprawozdania 
finansowego gminy oraz informacji o stanie mienia komunalnego gminy.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie na 2023 rok. 

11. Zaopiniowanie składu zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 
członków zespołu interdyscyplinarnego. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
najmu nieruchomości z dotychczasowym najemcą 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości z dotychczasowym dzierżawcą 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie posiedzenia. 

Punkt 3. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji z dnia 8 maja 2023 r. został opublikowany na 

stronie BIP oraz wyłożony do wglądu. Do protokołu nie wniesiono uwag i został przez komisję 

przyjęty jednogłośnie. 

Punkt 4,5,6 

W następnej kolejności obradowano łącznie nad tematami oświatowymi dotyczącymi:  

- informacji na temat rekrutacji do klas „0” oraz oddziałów przedszkolnych 

- zapoznania się z projektami organizacyjnymi szkół na rok szkolny 2023/2024 

- informacji o organizacji zajęć pozalekcyjnych oraz  o wypoczynku dzieci i młodzieży w czasie 

wakacji. 

Najpierw głos zabrała Dyrektor SP w Sierzchowach Maria Piątek. Stwierdziła, iż 

formalne postępowanie rekrutacyjne zostało niby zakończone, ale sytuacja jest w szkole ciągle 

dynamiczna. Dlatego trudno jest powiedzieć, ile będzie dokładnie dzieci od 1 września w szkole. 

W młodszych grupach jest obecnie zapisanych 42 dzieci. W oddziale zerowym też jeszcze 

dokładnie nie wiadomo – zanosi się np. na odroczenia od obowiązku szkolnego chyba trojga czy 

czworga dzieci.  Oznajmiła, iż do oddziału przedszkolnego  3-4 i 5 latków będzie przyjętych 25 

dzieci – czyli pełne obłożenie będzie, a do „0” – 22 dzieci. Na obecną chwilę są więc 3 wolne 

miejsca. 

W temacie organizacji szkoły w nowym roku szkolnym poinformowała, że szkoła będzie 

funkcjonować w podobnym zakresie, jak w zeszłym roku. W szkole będzie dziesięć oddziałów, 



w tym osiem szkolnych i dwa oddziały przedszkolne. Łącznie w szkole podstawowej będzie 96 

uczniów. W chwili obecnej jest zaplanowanie zatrudnienie w liczbie 24 nauczycieli, z tego 3- 

niepełnozatrudnionych (nauczycieli fizyki, języka angielskiego i psycholog). Nikt nie został 

zwolniony. Po urlopie zdrowotnym wraca jeden nauczyciel. W zakresie obsługi stan zatrudnienia 

nie uległ zmianie w porównaniu do roku poprzedniego tj. 6 etatów grzewczy o: 1 etat woźnego, 

2 etaty sprzątaczki, 1 etat kucharki, sekretarz i intendent – 1 etat (0,75 +0,25), pomoc 

nauczyciela – 0,5 etatu i do tej pory był sezonowo zatrudniony pracownik 0,25 etatu – 

konserwator. Ale teraz nie wiadomo, wymaga to przedyskutowania.  W kwestii wypoczynku 

wakacyjnego stwierdziła, że w szkole nie przewidziano ze względu na trwające prace 

remontowe, które już się zaczęły. 

Następnie głos zabrał Dyrektor SP w Cielądzu Bogdan Batorek. W sprawie rekrutacji do 

klas zerowych i oddziałów przedszkolnych oznajmił, iż na chwilę obecną w nowym roku będzie 

witał 33 nowych dzieci: 3 latki – 17, 4 latki – 9, 5 latki – 5, 6 latki – 2. Wszystkie chętne dzieci 

zostały przyjęte. Do tej pory były 4 oddziały przedszkolne, a teraz będzie 6 oddziałów. Zmienia 

się też ogólna liczba oddziałów w szkole: było 18, a będzie 19 (ósme klasy, które odeszły były 

dwa oddziały).  

W kwestii oddziałów przedszkolnych oznajmił Dyrektor, że będą: 

3- latki – 1 oddział, 4 latki – 1 oddział plus 1 łączony 4 i 5 latków, 5 – latki 1 odział, i 2 odziały 

– 6 latków. 

Na temat arkusza organizacyjnego na rok szkolny 2023/2024 stwierdził, iż został sporządzony 

zgodnie z prawem, jak przepisy tego wymagają w określonym czasie, ale już ulega zmianie. 

Dużym problemem jest zatrudnienie na zastępstwo psychologa. 

Na temat zajęć pozalekcyjnych w okresie wakacji Dyrektor oznajmił, iż zadeklarowało 15 

rodziców, że dzieci będą uczęszczać do przedszkola, ale dzisiaj – pierwszy dzień 

funkcjonowania przedszkola w okresie wakacyjnym i jest tylko 4. dzieci. Pracują przez 

najbliższy miesiąc tak jak do tej pory – czyli do 16.30. 

Przewodniczący Komisji oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia Przemysław Jędrzejczak 

zwrócił się z zapytaniem do Pani Dyrektor Marii Piątek, czy wszystkie dzieci dostały się do 

przedszkola, na co otrzymał odpowiedź twierdzącą. Następnie zapytał, czy szkole jest tez 

problem z zatrudnieniem psychologa. 

Dyrektor oznajmił, iż na chwilę obecną nie ma problemu. Nauczyciel ten pracuje również 

w Rawie Mazowieckiej.  

Radny Grzegorz Stępniak zapytał natomiast, czy do szkół uczęszczają dzieci z Ukrainy. 



Dyrektor SP w Sierzchowach poinformowała, że do jej szkoły nie. Natomiast Dyrektor Bogdan 

Batorek oznajmił, iż do SP w Cielądzu są dzieci z Ukrainy. Nie ma z nimi większych 

problemów. Niektórzy bardzo szybko się klimatyzują, a z niektórymi niestety jest trudniej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa zapytała o stan liczbowy nauczycieli w SP                  

w Cielądzu. 

Dyrektor oznajmił, iż w chwili obecnej zatrudnionych jest 44 nauczycieli, a dwóch 

nauczycieli zgłosiło chęć odejścia na emeryturę, ale będą zatrudnieni nadal w placówce na kilka 

godzin w najbliższym roku. 

Na powyższym zakończyła się analiza tematów oświatowych. 

Punkt 7.  

Kolejny temat posiedzenia Komisji dotyczył przedstawienia raportu o stanie Gminy                     

w 2022 roku. 

Sekretarz Gminy Sylwester Krawczyk oznajmił, iż jak co roku Wójt Gminy przedłożył 

raport o stanie Gminy za rok poprzedni. Co do zasady jest to dokument powtarzalny jeśli chodzi 

o zawarte elementy. Jest to bowiem informacja o głównych aspektach funkcjonowania Urzędu. 

JW. Porównaniu jednak z latami poprzednimi pojawiły się trzy nowe działy: 

- realizacja zamówień publicznych i pozyskiwanie środków zewnętrznych,  

- obsługa dodatków energetycznych  

- preferencyjna sprzedaż węgla. 

Omawiając temat, Sekretarz zwrócił uwagę na brak aktualnych trzech dokumentów 

strategicznych, które już wygasły tj. Strategii Rozwoju Gminy, Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej oraz Planu Ochrony Środowiska. 

  Zaznaczył, że raport została tak opracowany, aby pokazać min. dynamikę zmian na przestrzeni 

kilku ostatnich lat. Zapytań do raportu nie zgłoszono.  

Punkt 8. 

W kolejnym punkcie posiedzenia komisji omówione zostało sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok, sprawozdanie finansowe gminy oraz informacja o stanie mienia 

komunalnego gminy. 

Skarbnik Gminy Gabriela Milczarska omówiła następujące zagadnienia dotyczące 

sprawozdania za 2022 rok: 

1) plan i wykonanie dochodów, w tym dochodów własnych, 

2) plan i wykonanie wydatków: bieżących i majątkowych, 

3) uzyskane dotacje 

4) zrealizowane inwestycje  



5) zadłużenie Gminy na koniec 2022 roku 

6) wydatki na oświatę, w tym wysokość subwencji i dotacji na sfinansowanie oświaty oraz 

kwota z budżetu Gminy 

7) wydatki na GOPS, w tym dotacje i środki własne z budżetu Gminy. 

Następnie Skarbnik Gminy Gabriela Milczarska przedstawiła informację o stanie mienia 

komunalnego Gminy i poinformowała o łącznej wartości środków trwałych na dzień 31.12.2022 

r. Przedstawiając sprawozdanie finansowe za 2022 rok Skarbnik Gminy poinformowała, iż 

obejmuje ono: bilans z wykonania budżetu gminy, bilans jednostki budżetowej, rachunek 

zysków i strat jednostki, zestawienie zmian w funduszu jednostki, a następnie omówiła 

poszczególne sprawozdania. 

Zapytań do sprawozdania nie zgłoszono. 

Punkt 9. 

 Kolejny temat posiedzenia dotyczył zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 Temat przedstawiła Gabriela Milczarska – Skarbik Gminy.  

 Poinformowała, iż Skarbnik Gminy Gabriela Milczarska poinformowała, iż w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2023-2040 zostały uaktualnione dochody, które po zmianach 

wynoszą  24.187.706,03 zł oraz wydatki, które po zmianach wynoszą 27.933.984,32 zł. Deficyt 

po zmianach wynosi 3.746.278,29 zł. W 2023 roku zmieszono przychody o kwotę 

2.879.734,79 zł  - są to planowane do zaciągnięcia kredyty i pożyczki. Zwiększone zostały 

przychody z tytułu wolnych środków z lat ubiegłych - kwota 132.976,54 zł, jak również 

wprowadzono do budżetu środki z rachunku lokat utworzonych w 2022 roku - kwota tych 

środków to 2.580.596,25 zł. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, iż zachodzą również zmiany w załączniku związanym z 

przedsięwzięciami. Dokonywane są zmiany w zadaniu inwestycyjnym: Rozbudowa stacji 

uzdatniania wody w Cielądzu oraz budowa odcinka sieci wodociągowej w miejscowości 

Mroczkowice i Sierzchowy. Została zmieniona nazwa zadania – zrezygnowano z rozbudowy 

stacji uzdatniania wody i została tylko budowa odcinak sieci wodociągowej. Z tego tytułu 

zostały tez zmniejszone środki. Limit wydatków na 2023 rok wynosi 160.571 zł. Drugie zadanie, 

w którym dokonywane są zmiany to przebudowa trzech przepompowni i przebudowa kolektora 

tłocznego na terenie gminy Cielądz. Tu zmieszone zostały środki - kwota zmniejszenia wynosi 

161.130 zł i limit środków na 2023 r. – 472.320 zł.  

Przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Rosa zapytała jakie są przyczyny rezygnacji z 

rozbudowy stacji uzdatniania wody.  



Wójt wyjaśnił, iż jest konieczność przystąpienia do dużo większej rozbudowy. Dlatego 

decyzja o rezygnacji, a  pojawią się środki PGR-owskie, to będzie można złożyć nowy wniosek. 

Więcej zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przystąpiono wobec tego do głosowania nad wyrażeniem opinii do projektu uchwały. Komisje 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały: 

 Komisja Budżetu i Rolnictwa – wszyscy za (5 radnych),  

 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – wszyscy za (4 radnych), 

 Komisja Rewizyjna – wszyscy za (7 radnych),  

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – wszyscy za (3 radnych).  

Punkt 10. 

Kolejny temat posiedzenia dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy na 2023 r. przedstawiła Gabriela Milczarska – Skarbik Gminy.  

Poinformowała, iż w dochodach na 2023 rok dokonuje się zmian:  

- w dziale 010 wprowadza się dochody w wysokości bieżące celowe 24.000 zł - są to środki z 

Województwa Łódzkiego na realizację dwóch projektów w sołectwach Grabice i Łaszczyn tzw. 

„Sołectwo na plus”. Ponadto zwiększa się również dochody majątkowe w wysokości 99.999 zł. 

Są to również środki z budżetu Województwa Łódzkiego na realizację projektu "Infrastruktura 

sołecka na plus" w sołectwie Niemgłowy. Zmniejsza się również planowane dochody majątkowe 

o kwotę 479.312 zł – jest to kwota z programów Unii Europejskiej i zmniejszenie to dotyczy 

zmniejszenia zadania inwestycyjnego związanego z gospodarką wodno ściekową – SUW w 

Cielądzu; 

-  w dziale 600 zwiększa się dochody celowe majątkowe o kwotę 108.360 zł - są to środki 

otrzymane z Województwa Łódzkiego na realizację zadania pod nazwą „Modernizacja drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych” - jest to remont drogi w miejscowości Sanogoszcz. Ponadto 

zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 75.000 zł - są to środki otrzymane w formie 

darowizny z przeznaczeniem na remont drogi gminnej w miejscowości Cielądz; 

- w dziale 750 zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 46.001 zł - są to środki otrzymane z 

Wojewódzkiego Funduszu po rozliczeniu zadania inwestycyjnego z roku 2022 związanego z 

instalacją fotowoltaiki na budynku Urzędu Gminy w Cielądzu; 

- w dziale 758 zwiększa się dochody bieżące w wysokości 9.896 zł - są to środki otrzymane z 

Funduszu Pomocy na edukację i dowóz dzieci z Ukrainy do szkół; 

- w dziale 801 zwiększa się dochody bieżące o kwotę 160.000 zł - są to środki na realizację 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” – przeznaczone na doposażenie stołówek 

szkolnych tj. wyposażenie kuchni; 



- w dziale 852 - zgodnie z decyzją Wojewody zwiększa się środki z programu rządowego na 

Posiłek w szkole i w domu; 

- w dziale 900 zwiększa się dochody bieżące o kwotę 104.384 zł - są to środki z Wojewódzkiego 

Funduszu na usunięcie i unieszkodliwienie azbestu 

Następnie Skarbnik Gminy omówiła zmiany w wydatkach: 

- w dziale  010 zmniejsza się wydatki na zadania inwestycyjne o łączną kwotę 1.357.227 zł ; 

- w dziale 600 dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych o łączną kwotę 132.176 zł  - na 

zadanie związane z infrastrukturą drogową na terenie gminy Cielądz; 

- w dziale 801 zwiększa się wydatki bieżące o łączną kwotę 160.000 zł i wydatki majątkowe w 

wysokości 38.513 zł - są to środki na doposażenie stołówek szkolnych w ramach programu 

Posiłek w szkole i w domu; 

- zwiększa się środki na zadania inwestycyjne związane z budową infrastruktury sportowej przy 

szkole podstawowej w Cielądzu o kwotę 529.235 zł. Zadanie to po zmianach planowane jest w 

wysokości 2.009.235 zł; 

- w dziale 900 zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 104.384 zł na usunięcie azbestu z terenu 

gminy Cielądz; 

- w dziale 900 zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 119.999 zł na zadanie - budowa 

pawilonu jako świetlicy wiejskiej w Niemgłowach; 

- kwota 24.000 zł jest wprowadzana w działach 754 i 921 – są to środki na realizację projektów 

Sołectwo na plus otrzymane z Województwa Łódzkiego.  

Skarbnik Gminy oznajmiła, iż zmiany w zadaniach inwestycyjnych zawarte są w załączniku nr3. 

Dodała, że wprowadzane są ponadto do budżetu wolne środki 132.976 zł i  przelewy z 

rachunków lokat 2.580.596,25 zł. W wyniku wprowadzenia tych środków zmniejsz asie 

planowane do zaciągnięcia kredyty i pożyczki - kwota zmniejszenia to 2.879.734,79 zł. 

Ponadto zwiększa się planowaną dotację dla  Gminnej Biblioteki Publicznej - kwota zwiększenia 

4.000 zł na wydatki bieżące.  

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa podjęła temat wyposażenia stołówek: czy dotyczy 

obydwu szkół: w Cielądzu i Sierzchowach? 

Agnieszka Zielińska – Kierownik GZEAS wyjaśniła, że Gmina otrzymała dofinansowanie – 

był to już trzeci lub czwarty składany wniosek i  w tym roku udało się. Jest to kwota po 100.000 

zł, w tym 80 tys. zł jest to dotacja, a 20 tys. zł środki szkół.  Teraz będą robione rozeznania 

ofertowe. Oznajmiono też, że od września będą mieszane posiłki tzn. II danie i zupa 

naprzemiennie.  

Na powyższym zakończono obrady w niniejszym punkcie. 



Przystąpiono zatem do głosowania nad wyrażeniem opinii do projektu uchwały. Wszystkie 

komisje posiadały niezbędne quorum. Wynik głosowania był następujący:  

 Komisja Budżetu i Rolnictwa – wszyscy za (5 radnych),  

 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – wszyscy za (4 radnych), 

 Komisja Rewizyjna – wszyscy za (7 radnych),  

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – wszyscy za (3 radnych).  

Punkt 11. 

Zaopiniowanie składu zespołu opiniującego kandydatów na ławników było kolejnym tematem 

posiedzenia. Temat omówił Sekretarz Gminy Sylwester Krawczyk. 

Oznajmił, iż kończy się w tym roku kadencja ławników czteroletnia. Ustawa o sądach 

powszechnych określa procedurę powoływania ławników. Urząd otrzymał informację z Sądu 

Okręgowego, że jest do obsadzenia jedno miejsce do obsadzenia – dotyczące Sądu Rejonowego.  

Zasady są takie, jak dotychczas. Sekretarz przypomniał więc kto może zgłosić kandydata na 

ławnika i kto może pełnić tę funkcję. Rolą Rady w tym momencie jest wyłonienie zespołu, który 

będzie opiniował kandydatury.  

Przystąpiono następnie do zgłaszania radnych do składu zespołu. Zgłoszone zostały następujące 

osoby: 

- Małgorzata Rosa 

- Iwona Machnicka 

- Ewa Kwiatkowska-Kielan 

- Jadwiga Mantorska 

- Sylwester Stefański. 

Punkt 12.  

W dalszej kolejności przystąpiono do realizacji punktu dotyczącego zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego. 

Do tematu odniosła się Kierownik GOPS w Cielądzu Grażyna Michniewska. Wyjaśniła, iż 

ustawą z dnia 9 marca 2023 roku o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie oraz 

niektórych innych ustaw znowelizowano ustawę z dnia 29 lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu 

przemocy w rodzinie. Od dnia 22 czerwca 2023 roku obowiązuje nowa nazwa ustawy to jest 

ustawa o przeciwdziałaniu przemocy domowej. Na mocy tej ustawy ustawodawca określił, że 

najpóźniej w terminie 3 miesięcy od dnia wejścia nowelizacji ustawy tj. do dnia 22 września 

2023 r. należy powołać nowe zespoły interdyscyplinarne. W art. 9a ust. 15 ustawy o 



przeciwdziałaniu przemocy domowej stanowi, że Rada Gminy określa  w drodze uchwały tryb i 

sposób powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. Przystąpiono wobec tego do głosowania nad 

wyrażeniem opinii do projektu uchwały. Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały tj: 

 Komisja Budżetu i Rolnictwa – wszyscy za (5 radnych),  

 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – wszyscy za (4 radnych), 

 Komisja Rewizyjna – wszyscy za (7 radnych),  

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – wszyscy za (3 radnych).  

Punkt 13.  

W następnym punkcie posiedzenia Komisji został przedstawiony i zaopiniowany projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości z 

dotychczasowym najemcą. 

Temat przedstawiła Magdalena Ostalska – pracownik Urzędu Gminy. Poinformowała, iż w 

połowie maja wpłynął wniosek od firmy prowadzącej działalność gospodarczą związaną z 

usługami medycznymi o zawarcie umowy najmu lokalu, z którego wcześniej korzystała 

Wojewódzka Stacja Ratownictwa Medycznego. Jest to lokal o pow. 36,6 m2, są trzy 

pomieszczenia, z możliwością wykorzystania jako dyżurka, pomieszczenie socjalne oraz 

pomieszczenie sanitarne z przyłączem wody, kabina prysznicowa. Została wtedy zawarta umowa 

na okres 3 miesięcy, która nie wymagała wyrażenia zgody przez Radę, ani innych wymogów nie 

należało wypełnić np. sporządzenie wykazu. Ta umowa obowiązuje do końca sierpnia, ale z 

uwagi, że w okresie wakacyjnym częstotliwość sesji jest mniejsza, to wnioskodawca wystąpił o 

przedłużenie tej umowy. Zawarcie jednak kolejnej umowy na tę samą nieruchomość przekracza 

zwykły zarząd i jest wymagana zgoda Rady Gminy. 

Wójt Gminy Paweł Królak dodał, że wynajem jest za skromna opłatą, gdyż firma wiele 

rzeczy robi na rzecz Gminy w ramach wolontariatu np. zabezpiecza medycznie rajdy, pikniki.  

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zapytała, czy nie ma szans na przywrócenie 

karetki w tym lokalu? 

Wójt Gminy stwierdził, że słyszał coś o rozdawaniu nowych karetek. Więcej zapytań do 

projektu uchwały nie zgłoszono. Wobec tego przystąpiono do głosowania nad jej 

zaopiniowaniem. Wszystkie komisje posiadały niezbędne quorum. Projekt uchwały został 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany, a wynik głosowania był następujący:  

 Komisja Budżetu i Rolnictwa – wszyscy za (5 radnych),  

 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia – wszyscy za (4 radnych), 



 Komisja Rewizyjna – wszyscy za (7 radnych),  

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – wszyscy za (3 radnych).  

Punkt 14. 

 W następnej kolejności przystąpiono do realizacji punktu dotyczącego zaopiniowania 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości z dotychczasowym dzierżawcą 

Temat przedstawiła również Magdalena Ostalska. Stwierdziła, że jest tutaj  analogiczna 

sytuacja – dotyczy tylko nieruchomości gruntowej, o pow. 410 m2 w miejscowości Ossowice. 

Umowa potrzebna była dzierżawcy do przedłożenia w instytucjach np. w Urzędzie Skarbowym. 

Umowa też kończy się 25 sierpnia. Dzierżawca został uprzedzony, że przedłużenie umowy 

będzie wymagało wyrażenia zgody Rady Gminy. W dniu 16 czerwca również wystąpił 

dotychczasowy dzierżawca o przedłużenie umowy. W związku  tym, ze nie określił na jaki 

okres, to jest propozycja na 2 lata.  

Wójt Gminy dopowiedział, że sprawa dotyczy działki naprzeciwko OSP, po drugiej stronie 

jest Biblioteka, bez mediów działka. 

Radny Sylwester Stefański wyraził zdanie, że Dzierżawa ta odbiła się bardzo głośnym 

echem. Jest zaplanowane spotkanie z zarządem straży i Radą Sołecką, by też wyrazili swoją 

opinię, którą na sesji przedstawi. Tam jest bowiem kwestia zrobionego górą z OSP przyłącza, 

sadzenia tui i ma to być ogrodzone. Będzie też zaproszony dzierżawca. 

Wójt wyjaśnił, iż rozmowy z tym Panem były następujące: prądu i wody nie ma, z kimś 

miał się dogadać, alternatywa przyłącza – z budynku Biblioteki lub Straży, ale dopiero po 

zaopiniowaniu przez Radę Gminy o wydzierżawieniu. 

W związku z tym, że ma odbyć się spotkanie mieszkańców Ossowic w tym temacie, 

Komisje odstąpiły od wyrażenia opinii  sprawie wydzierżawienia przedmiotowej nieruchomości, 

czekając na opinię mieszkańców wypracowaną na zebraniu, które ma odbyć się przed sesją. 

Punkt 15.  

 W sprawach różnych podjęto następujące tematy: 

 Radny Stanisław Stępniak zapytał kiedy będzie odbierany azbest. 

 Magdalena Ostalska oznajmiła, iż na przełomie października  i listopada. 

 Radny Sylwester Stefański podjął temat oświetlenia i kiedy będą lampy świeciły. 

 Sekretarz Gminy Sylwester Krawczyk wystąpił na powyższe z zapytaniem: które nie 

świecą, gdyż nowe zamontowane w ramach projektu lampy, powinny świecić. Stwierdził, że 

może być tylko jedna różnica, ale w ciągu najbliższych dni powinna się zmienić, gdyż było 

reklamowane 8 z 22 dostarczonych zegarów, gdyż miały wadę fabryczną. Dlatego jeszcze stare 



nasze zegary działają i one wyłączają się godzinę wcześniej niż te nowe. Dla tych nowych było 

założenie, aby dłużej działało oświetlenie, by zobaczyć, jaka jest redukcja zużycia w rachunkach.  

 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona Machnicka stwierdziła, że w niektórych 

miejscowościach lampy są umieszczone na każdym słupie, a w jej miejscowości tak nie jest. 

Dlatego uważa, że na każdym słupie powinna być lampa. 

 Sekretarz wyjaśnił, że projekt zakładał wymianę  oświetlenia ulicznego- na podstawie 

wykonanej inwentaryzacji, a nie rozszerzanie. W tej chwili jest oczekiwanie na odbiór od PGE 

na 14 lamp wygospodarowanych  - na które nie ma projektu. Wie, że w Gułkach brakują 2 lampy 

(na rogu – lesie oraz na końcu, ale tam jest słup odsunięty 8,5 m od drogi i nie da się założyć 

wysięgnika, który da możliwość oświetlenia drogi).   

 Radny Sylwester Stefański zgłosił wniosek, że w centralnym miejscu we wsi w Ossowicach 

też jest słup, na którym nie ma lampy. 

Sekretarz stwierdził, że trzeba o tym pamiętać, ale na razie należy skończyć projekt. 

 Radna Jadwiga Mantorska zgłosiła wniosek o równiarkę na drogi w Niemgłowach. 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa Adam Michalak zapytał jak wygląda sytuacja 

w sprawie budowy szkoły w Cielądzu. 

 Wójt Gminy oznajmił, iż jest pozwolenie o wydłużenie promesy i ogłaszany będzie jak 

najszybciej drugi przetarg.  

 Radna Ewa Kwiatkowska-Kielan zapytała kiedy firma wejdzie na drogę w Sanogoszczy. 

 Wójt wyjaśnił, że firma już czeka, bo chciałaby wejść razem z inwestycją na drodze                                 

w Cielądzu.  Oznajmił też, że droga koło Dino będzie robiona cała. 

 Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zapytała o inwestycję dotycząca SP                                      

w Sierzchowach. 

 Wójt odpowiedział, że firma już teraz wchodzi. Z umowy wynika, że termin zakończenia w 

przyszłym roku, ale firma chce do końca października zakończyć inwestycję, a w okresie 

wakacji zrobić zakres wewnątrz budynku.  

Punkt 16. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 10:30 zamknięte zostało wspólne 
posiedzenie Komisji.           
                          Przewodniczący  

         Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 
             Rafał Kucharski 

Protokołowała: 

Bogusława Kobacka 

 


